
Styrelsemöte 250505 
Närvarande: Jocke, Håkan, Carina F, Emil, Peder, Anna, Katarina, Andreas, Anneli  
Frånvarande: Roman, Per, Carina M, Anton 
 

1. Kallelse och dagordning till styrelsemöten 
Ordförande kallar och skickar ut dagordning 
 

2. Årshjul styrelsearbetet, finns det? Annars skapar vi ett  
Det finns ett årshjul, Jocke och Carina kollar över årshjulet och tar upp det på nästa 
möte 

 
3. Ekonomi Vilka uppgifter har var och en? 

a. Kansli, förbereder och skickar till ekonom 
b. Ekonom, Linda Eriksson,  
c. Kassör, Anton Persson 

 
4. Rutin vid skada, ev återbetalning av träningsavgift och medlemsavgift. 

Hur gäller försäkringarna? Medlem och aktiv. Gäller den till och från träning? Ja, den 
gäller till och från träning.Folksam bas idrottsförsäkring 

Beslut, träningsavgift betalas tillbaka om skada inträffar innan seriestart. Med 
uppvisande av läkarintyg, gäller seniorlagen. 
Emil tar på sig att kolla upp mer om försäkringen och vad som gäller. 
 

5. Microsoftlösning? förslag att skaffa M365  
Peder fortsätter att tiita på en sån här lösning. 
 

6. Fotboll- arbetsgrupper 
a. Hur gick mötet? Hur fortsätter jobbet i grupperna? Anneli berättade om det 

första mötet med de nya arbetsgrupperna som ett “bra första möte”, fler 
personer än de anmälda kom, ett gott tecken.  

b. Lobby mot förbundet angående åldersblandade lag? Diskussion om olika 
åldersindelningar i lag med två (eller fler) åldersklasser. 

c. Fråga om -18 lagen. Ska ej sälja Vännäshäftet, Spölandscupen är ev aktuell 
om det blir ett inköp av sarg 

7. Bingo- Hur är läget 
Carina var ej med på mötet. 
 

8. Cykel- upptakt och aktivitet  
Träningar startar denna vecka, en särskild träningstid för bara tjejer kommer 
att finnas, gräsytorna ska fixas till med maskiner och hoppen fixas till efter 
vinterns sättningar. 14 juni säsongspremiär i samband med kommunens 
invigning av utegymmet vid cykelparken i Vännäsby 

Beslut om träningsavgift på 200 kr för cykelmedlemmar inför år 2026. 
 
 
 

https://www.microsoft.com/sv-se/microsoft-365/enterprise/nonprofit-plans-and-pricing?market=se#x854ccac77ef147c98dfd1c073839680f


 
9. Innebandy- anmälan av lag,    

Alla lag anmälda inför säsongen 25/26, företagscup 17/5, utomhussargen på 
väg att sättas upp 
Läget för ordförande? Krya på hälsning från styrelsen! När Stina kommer 
hem fixar vi ett blomsterbud 
 

10. Representationskläder styrelsen   
T-Shirt märkt med ledare, mössa och Wct-jacka till alla styrelsemedlemmar  Wct 
märkt med Styrelse. 
 

11. Övriga frågor. 
 
  
     Mötet avslutades. 
 
 
Nästa möte: 2 juni 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ordförande Peder Andersson    Sekreterare Anna Törn 
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